
 Høringssvar Ny Havnevej – Prioritetsrækkefølge Østbro vs Klimabro 

 

På det virtuelle borgermøde om ny Havne vej og Klimabro, blev der redegjort fra forvaltningen at 

Klimabroen skal komme først og Østbroen som nummer 2? 

 

Er der vedtaget en politisk prioritetsrækkefølge af en Klimabro vs en Østbro? Hvis ja, Hvornår? Hvis nej, 

hvordan kan man så stå og sige at en Klimabro skal komme først? 

Er borgerne i Randers Kommune blevet hørt i spørgsmålet om en prioritetsrækkefølge? 

Har Randers Kommune fået foretaget en uvildig analyse/opinions undersøgelse af hvad borgerne og 

virksomheder i Randers Kommune ønsker at prioritere først? Klimabro eller Østbro? 

Har Randers Kommune foretaget undersøgelse af en prioritet mellem en Østbro og en Klimabro blandt 

lokale og regionale fragtfirmaer? 

Har man lavet undersøgelse blandt havnens virksomheder der får tung transport, om hvilken løsning de vil 

prioritere, en Østbro eller en Klimabro? 

 

Der er foretaget 2 uafhængige Facebook undersøgelser blandt Facebook Randers 42.548 medlemmer og 

her er konklusionerne klare: 

Spørgsmålet i første undersøgelse lød således 

 

Ca. 85 % vil prioritere en Østbro 

Ca. 2% vil prioritere en Klimabro 

Ca. 5% vil ikke prioritere nogen af delene 

Ca. 9,5% vil prioritere begge dele. 

Der er altså blandt Randersborgere et klart flertal der vil prioritere en østbro kontra en Klimabro, og det 

forhold bedes undersøges til bunds? 
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